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Cross sektions möte 

Protokoll 2022-11-01 
 

Närvaro: Martin Larsson, Camilla Hofvander, Tommi Männiköö, Ingela Sjöstedt, Fredrik Gahm, 

Magnus Carnerud. 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av sekreterare 

 

3. Godkännande av dagordning 

 

4. Genomgång av föregående Protokoll  

 

5. Ekonomin  

 

Efter genomgång av helheten kommer sektionen hamna på en hel del minus. Bevattnings 

inventeringar är övervägande men också dyr diesel kostnad. 

 

6. Styrelsen informerar 

 

Kent-Erik har fått i uppdrag att räkna på vad han vill ha för att rusta upp stora garaget med 

isolering och plåt, där i även tak för enduron container på baksidan. 

Greger hade ett möte med Hallsbergs kommun & fritidsförvaltningen då de har gjort en 

inventering av föreningar i kommunen och deras huvudsakliga aktiviteter. Där redogjorde 

de även vad kommunen har för möjligheter att supporta med hjälp för att söka div bidrag. 

Kommunen vill även få mer information om våra aktiviteter och när saker händer så de kan 

publicera på Hallsbergs kommun sida ”typ” samt även informera politiker om våra 

aktiviteter. 

Det har även inkommit ett brev från tekniska förvaltningen Askersunds kommun angående 

förslag till nytt vattenskyddsområde för Åsbro vattentäkt. Huvudstyrelsen håller på att 

undersöka saken hur detta kommer att påverka eller inte våra aktiviteter i gropen. 

Synpunkter till A-sunds tekniska ska vara inlämnade senast 20/11 men då vi inte har sett 

själva förslaget men vi jobbar på att få detta förslag så är det just nu svårt att säga hur 

påverkan kommer att bli.  

Huvudstyrelsen jobbar även med en lösning då vår idrottonline hemsida kommer att 

försvinna efter 31/12. Just nu så jobbar vi med Laget.se för att bli vår hemsideslösning för 

2023.  

Klubbens huvudårsmöte kommer att hållas i bil-stugan, mer info om tid kommer senare. 

 

7. Crossektionen verksamhet. Vad har hänt O vad är på G 

 

Banbesiktning planer i höst, se Stora O lilla banan. 
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8.  Stora O lilla banan 

 

Banan 2023 höstarbete inför besiktning 

Höstens ban fix är under arbete. Vi har hunnit att göra om in och utfarten till ban-depån. 

Numera så är infarten till höger om SVAB hoppet och utfarten ner i grytan efter gamla 

droppet. SVAB hoppet är framflyttat någon meter och förlängt lika mycket, droppet är 

nertaget så det är en svag utförsbacke i stället. Detta för att undvika de skador vi har haft 

här under året. Backar har lyfts upp och material har flyttats på banan dit det ska ligga. 

Även sockerbits hoppet blev fram flyttat och lite förlängt med en liten nedförslutning i 

landningen stället. Förhoppningen är att den ska vara lättare att hålla ordning på. 

  

Finns lite hopp-preparering att göra fortfarande samt bevattnings stolpar vid sockerbiten. 

Sen så borde det vara dags för banslätning. Vi måste göra en sista check så vi har våra 2m 

avåkningsson fri på alla ställen innan vi sätter banmarkeringar det sista.  

Ny bevattningsslangen 90 för lilla banan måste grävas ner från pumpen upp till slangen vid 

gamla kranen. Även lägga ner extra 90 slang för bevattningen till övre delen samt slang för 

eventuell wi-fi antenn. 

 

Banritningen är påbörjad.  

 

Ännu en banarbetsdag första helgen i november. Vi börjar kl 9:00. 

 

9. MASKINER & REDSKAP 

 

Traktor och lastmaskin funkar bra för tillfället. Översyn av resterande redskap vore bra att 

göra nu under höst-vinter. Lista på behov bör tas fram. 

 

10. Lokaler O området runt banorna.   

 

Vad finns för behov. En inventering på vad som behöver åtgärdas vore bra att få till. 

På städdagen hann vi städa/rensa ur boden så nu kan vi börja flytta ur kontoret. 

 

11.  Cross skolan 

  

Vi behöver mer föräldrar som kan gå barnledare utbildningen så vi kan ha cross skola i 

framtiden.  

Vi ska försöka hålla en funktionärsutbildning till våren där alla som vill förstå mera om vad 

motocross innebär och regler som vi alla bör veta vart de finns och kan hittas.  
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12.  U-J.  

Inget nytt. 

 

13.  S/E/Serien: Fredrik G har ordet 

 

Serien avslutades i Örebro och vi, Hallsbergs MK slutade 2:a i division 1 västra!! Bra jobbat 

alla inblandade.  

Tre olika förslag till ändrat seriesystem har inkommit till Svemo västars serieförening. Dessa 

kommer att delges i serie gruppens FB sida. 

 

14.  Motion 

 

Vi siktar på motions träningsläger nästa år. 

 

 

15.  Övriga frågor. 

 

Tävlingar 2023 

Vad jag förstått så är alla våra tävlingar för 2023 aktuella att genomföra, Midsommar racet 

/ VGC / Serien, om nu detta ska gå att genomföra så finns vissa behov att fylla. 

Funktionärsutbildning (barnledare, tävlingsfunktionär, ljudmätning, miljö) 

Tävlingsorganisationen behöver förstärkas med lite nya medlemmar fördelat över alla förar 

klasser. 

Flaggvakter, köpa in till tävlingar till vilken kostnad. Vad gör det på vår budget? 

Målet är att max köpa in flaggvakter till 1 tävling (/3). Ett idrottslag bör hittas så tidigt som 

möjligt på nya året. 

 

Robban W fortsätter ett år till som miljöansvarig 

 

Områdesansvariga. Robban & Tommie kör ett år till. 

 

Crosskoleansvarig? Anders är tillfrågad.  

 

Barn & Ungdoms ansvarig, här behöver vi någon eller några som vill komma in och kan lära 

och stötta Carro 

 

Sektionsansvarig Magnus är tillfrågad.  

 

Nya investeringar för 2023? 

1 frys, fler koner för träningar. Klubbtröjor är nästan slut. 

 

Ersättningar statustävlingar/serielags mil ersättning för 2022. 

Inlämnade och kontrollerade. 

 

16. Nästa Cross sektionsmöte  

  

Nästa månadsmöte tisdagen 6 dec, 18:00. 

 

 

17. Mötet avslutas   


